
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 492 

 

На 26 март 2024 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проект на решение относно предложение до президента на 

републиката за насрочване на нов избор за общински съветници в 

община Борован, област Враца. 

  Докладва: Росица Матева 

2. Проект на решение относно предложение до президента на 

републиката за насрочване на частичен избор за кмет на кметство 

Студена, община Перник, област Перник. 

  Докладва: Димитър Димитров 

3. Проекти на решение относно промени в състави на ОИК. 

  Докладват: Цветанка Георгиева и Красимир  

   Ципов. 

4. Искания за изплащане възнаграждения но ОИК. 

  Докладват: Йорданка Ганчева, Силвия Стойчева и 

   Георги Баханов. 

5. Доклади по дела, жалби и сигнали. 

  Докладват: Йорданка Ганчева и Елка Стоянова 

6. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Емил Войнов, Росица Матева,  

   Димитър Димитров, Севинч Солакова, Йорданка 

   Ганчева, Гергана Стоянова, Елка Стоянова,  

   Силвия Стойчева, Красимир Ципов, Любомир  

   Георгиев. 
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ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Росица Матева, Севинч Солакова, Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева. 

ОТСЪСТВА: Цветозар Томов. 

 

Заседанието бе открито в 10,55 ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия. 

* * * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги!  

Дванадесет членове сме в залата – имаме кворум.  

Поради ползване на отпуск отсъства господин Томов. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Проект на решение относно предложение до президента на 

републиката за насрочване на нов избор за общински съветници в 

община Борован, област Враца с докладчик госпожа Матева. 

2. Проект на решение относно предложение до президента на 

републиката за насрочване на частичен избор за кмет на кметство 

Студена, община Перник с докладчик господин Димитров. 

3. Проекти на решения относно промени в съставите на ОИК 

с докладчик госпожа Георгиева. 

4. Искания за изплащане на възнаграждения на ОИК с 

докладчици колегите Ганчева, Стойчева и Баханов. 

5. Доклади по дела, жалби и сигнали с докладчици колегите 

Ганчева и Елка Стоянова. 

6. Доклади по административни преписки с докладчици: 

колегите Войнов, Матева, Димитров, Солакова, Ганчева, Стоянова, 

Елка Стоянова, Стойчева, Ципов и Георгиев. 

Моля за вашите предложения по дневния ред. 

Господин Ципов, включвам Ви в точка трета. 
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Други? Няма. 

Моля, режим на гласуване на дневния ред. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

 

Госпожо Матева, заповядайте в точка едно: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРЕДЛОЖЕНИЕ ДО 

ПРЕЗИДЕНТА НА РЕПУБЛИКАТА ЗА НАСРОЧВАНЕ НА НОВ 

ИЗБОР ЗА ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИЦИ В ОБЩИНА БОРОВАН. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

пристигнала преписка от ОИК – Борован, с вх. № МИ-15-

295/22.03.2024 г. С тази преписка ОИК – Борован, с писмо, 

подписано и от председателя, и от секретаря, ни изпращат Решение 

№ 105-МИ/22.03.2024 г. на ОИК – Борован, с което въз основа на 

Решение № 3463/21.03.2024 г., постановено по административно 

дело № 320 /2024 г. на Върховен административен съд, и отменено 

Решение № 397/21.11.2023 г. по адм. дело № 608/2023 г. по описа на 

Административен съд – Враца, е обявен изборът за общински 

съветници на община Борован за недействителен. Изпраща ни се и 

заверено копие от решението на Върховния административен съд. 

Тази преписка е пристигнала по електронната поща. В 

допълнение имаме и преписка с вх. № МИ-15-295-1/25.03.2024 г., с 

която ни съобщават, че са допуснали техническа грешка в 

решението на ОИК, а преди малко пристигна и преписката в 

оригинал, с която ни се изпраща в оригинал писмото на ОИК, 

решението на ОИК и завереният препис от решението на Върховен 

административен съд. 

По изложеното и на посочените правни основания в проекта 

на решение, който е във вътрешната мрежа, в папка с моите 

инициали с проектен номер 3881, ви предлагам ЦИК да приеме 
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решение, с което да предложи на президента на Република България 

да насрочи нов избор за общински съветници в община Борован, 

област Враца. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Решението е № 3031-МИ/26.03.2024 г. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, предлагам да гласуваме писмо 

до президента на републиката, с което да изпратим описаните в 

проекта на писмо документи. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Моля, режим на 

гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

 

Продължаваме с втора точка от дневния ред: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРЕДЛОЖЕНИЕ ДО 

ПРЕЗИДЕНТА НА РЕПУБЛИКАТА ЗА НАСРОЧВАНЕ НА 

ЧАСТИЧЕН ИЗБОР ЗА КМЕТ НА КМЕТСТВО СТУДЕНА, 

ОБЩИНА ПЕРНИК, ОБЛАСТ ПЕРНИК. 

Господин Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря. Колеги, в моя папка има 

текст с проектен номер 3880 на решение, с което да предложим на 

президента на републиката да насрочи частичен избор за кмет на 

кметство Студена, община Перник, област Перник. 
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Получили сме писмо с вх. № МИ-15-7-10/21.03.2024 г., с 

което ОИК – Перник, ни е уведомила, че с Решение № 305-МИ са 

прекратили предсрочно пълномощията на кмета на кметство 

Студена, община Перник, област Перник. 

Приложени са необходимите документи, както и 

уведомление за това, че Решение № 305, за което става въпрос, е 

влязло в сила.  

Служебната проверка установи, че в село Студена има 

население от 1433 души и съгласно чл. 463, ал. 1 и ал. 3 от Изборния 

кодекс е необходимо да се произведе частичен избор за кмет на 

кметство Студена. 

Предвид гореизложеното предлагам да предложим на 

президента да насрочи частичен избор за кмет на кметство Студена. 

Текстът е в моя папка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по предложението за решение. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Решението е № 3032-МИ/26.03.2024 г. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, на вашето внимание е 

проектен номер 9349 в моя папка – писмо до президента на 

републиката, с което му предлагаме да насрочи частичен избор за 

кмет на кметство Студена, придружено с копие на Решение № 305-

МИ на ОИК – Перник, и справка от електронната страница на ГД 

ГРАО. 

Предлагам да одобрим този текст. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 
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Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

 

Преминаваме към точка трета:  

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ ОТНОСНО ПРОМЕНИ В 

СЪСТАВИ НА ОБЩИНСКИ ИЗБИРАТЕЛНИ КОМИСИИ. 

Госпожо Георгиева, заповядайте. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, в Централната 

избирателна комисия е постъпило заявление от Десислава 

Станимирова Маринова с вх. № МИ-15-292/22.03.2024 г. за 

освобождаването й като председател на ОИК – Нови пазар. 

В тази връзка на база правните основания ви предлагам 

Централната избирателна комисия да освободи като председател на 

ОИК – Нови пазар, област Шумен, Десислава Станимирова 

Маринова и анулира издаденото й удостоверение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания по предложението? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

Решението е № 3033-МИ/26.03.2024 г. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, предлагам ви да 

гласуваме писмо до политическата партия, с което да им напомним 

да направят предложение за попълване състава на ОИК – Нови 

пазар, като посочат кандидат за председател. 

Моля да гласуваме това писмо. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

Господин Ципов, заповядайте. 

КРАСИМИ ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви с вх. № МИ-10-

23/20.03.2024 г. предложение от Костадин Костадинов в качеството 

му на председател, представляващ ПП „Възраждане“, за промяна в 

състава на ОИК – Стара Загора. 

Предлага се назначената за член на ОИК – Стара Загора, с 

Решение № 2302 от 8 септември Рени Господинова Кучкова със 

съответното ЕГН да бъде заменена от Живка Генчева Чертоянова 

със съответното ЕГН. 

Към предложението има и заявление от настоящия член на 

ОИК, както и всички изискуеми документи в оригинал по смисъла 

на Изборния кодекс. 

В моя папка от днес ще видите проект на решение за промяна 

в състава на ОИК – Стара Загора. 

В Централната избирателна комисия е постъпило 

предложение с номера, който ви докладвах преди малко. Към 

предложението са приложени заявление от досегашния член, както и 

документи във връзка с предложения нов член. 

Предвид изложеното и на съответните основания от 

Изборния кодекс ви предлагам да освободим като член на ОИК – 

Стара Загора, Рени Господинова Кучкова със съответното ЕГН и 

анулираме издаденото й удостоверение. 

Назначава за член на ОИК – Стара Загора, област Стара 

Загора, Живка Генчева Чертоянова със съответното ЕГН. 

На назначения член да се издаде удостоверение. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма. 

Процедура по гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

Решението е № 3034-МИ/26.03.2024 г. 

 

Колеги, продължаваме с точка четвърта: 

ИСКАНИЯ ЗА ИЗПЛАЩАНЕ ВЪЗНАГРАЖДЕНИЯ НА 

ОБЩИНСКИ ИЗБИРАТЕЛНИ КОМИСИИ. 

Госпожо Ганчева, заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви искане за 

изплащане на възнаграждение с вх. № МИ-27-117/14.03.2024 г. от 

ОИК – Разлог. Искането е за изплащане на възнаграждение за 

дадено дежурство на 5 февруари, на което са присъствали един зам.-

председател и председател, на 14 февруари е проведено заседание, 

на което са присъствали председател, четирима зам.-председатели, 

четирима членове и дежурство, дадено от председател и зам.-

председател на 15 февруари. 

Преписката е комплектувана с необходимите документи. 

Искането е за изплащане на възнаграждение в размер на 964,25 лв. 

ведно с осигурителните вноски, като има положително становище за 

законосъобразност от финансовия контрольор за поемане на 

задължението за изплащане на възнаграждение съобразно доклада 

ми. 

Моля с протоколно решение да одобрим възнаграждението на 

ОИК – Разлог. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Докладвам искане за изплащане на 

възнаграждения от ОИК – Хаджидимово, с вх. № МИ-27-

114/18.03.2024 г. Искането е за изплащане на възнаграждения за 

проведено заседание на 9 февруари 2024 г., на което са присъствали 

председател, четирима зам.-председатели, секретар и 5 членове, и на 

26 февруари 2024 г. е проведено заседание, на което са присъствали 

председател, 4 зам.-председатели, секретар и 5 членове; на 

26 февруари 2024 г. е проведено заседание, на което са присъствали 

председател, четирима зам.-председатели, секретар и 5 членове, 

както и дадено дежурство на 5 март от председател, зам.-

председател и секретар.  

Общата сума за изплащане на това възнаграждение, както е 

поискано, е 1802,15 лв. ведно с осигурителните вноски. Има и 

становище за законосъобразност относно поемането на задължение в 

размера, който ви докладвах, на финансовия контрольор. 

Предлагам с протоколно решение да одобрим изплащането на 

възнаграждението на ОИК – Хаджидимово. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Госпожо Стойчева, заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № МИ-27-

123/19.03.2024 г. от ОИК – Бяла Слатина, е постъпило искане за 
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изплащане на възнаграждение за дадено едно дежурство на 14 март 

от председател и секретар. 

Приложени са счетоводна справка за размера на исканите 

възнаграждения на стойност 159,60 лв. заедно с осигурителните 

вноски, както и контролен лист за законосъобразност относно 

поемането на задължението в размер на 159,60 лв. за даденото 

дежурство. 

Моля с протоколно решение да одобрим изплащането на 

възнаграждението. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: От ОИК – Тервел, с вх. № МИ-27-

120/19.03.2024 г. е постъпило искане за изплащане на 

възнаграждения за три дежурства, дадени на 28 февруари, 5-и и 

11 март. Дежурствата са осъществени по повод осигуряване на 

процесуално представителство по адм. дело срещу оспорване на 

решение на ОИК – Тервел. 

Приложена е счетоводна справка, която заедно с 

осигурителните вноски е на стойност 458,85 лв., както и контролен 

лист за законосъобразност преди поемане на това задължение. 

Приложени са и всички други документи съгласно решението, 

прието от Централната избирателна комисия. 

Моля да одобрим изплащането на възнагражденията с 

протоколно решение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Господин Баханов, заповядайте. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, с вх. № МИ-27-

93/28.02.2024 г. сме получили искане от ОИК – Шабла, за изплащане 

на възнаграждение за проведено заседание на 23 февруари 2024 г. в 

състав: трима зам.-председатели и 4 членове, на което заседание са 

разгледали наше писмо МИ-06-179/16.02.2024 г. за изплащане на 

възнагражденията и за предоставяне на необходимите документи. 

Взели са решение да предоставят необходимите документи, 

свързани със заплащане на възнаграждения за проведени заседания и 

дадени дежурства от членовете на ОИК и пътни разходи. 

Изготвени са счетоводна справка и контролен лист, от които 

е видно, че общата сума е на стойност 485,45 лв. с осигурителните 

вноски. 

Предлагам да се изплати възнаграждението за проведеното 

заседание на ОИК – Шабла. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания 

по това предложение? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева); против – няма. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Следващото искане е постъпило с вх. № 

МИ-27-122/18.03.2024 г. от ОИК – Луковит. Проведено е заседание 

по повод постъпил сигнал за нарушение по чл. 41, ал. 3 от ЗМСМА. 

Приложени са протокол, решение, с което оставят без 

уважение сигнала за нарушение от кандидата за кмет на община 
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Луковит, издигнат от ПП ДПС в изборите на 29 октомври, като 

неоснователен. 

Приложили са присъствен списък и всички документи: 

жалбата, сигнала и така нататък – преписката е комплектувана. 

Изготвени са контролен лист и счетоводна справка, от които 

е видно, че общата сума за това проведено заседание е на стойност 

711,55 лв. с осигурителните вноски, а заседанието, проведено на 

27 февруари 2024 г. е в състав от председател, трима зам.-

председатели, секретар и 5 членове. 

Предлагам с протоколно решение да одобрим изплащане на 

възнаграждението. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, изказвания 

имате ли? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева); против – няма. 

 

Преминаваме към точка пета: 

ДОКЛАДИ ПО ДЕЛА, ЖАЛБИ И СИГНАЛИ. 

Госпожо Ганчева, заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, към момента ще ви 

докладвам за запознаване жалба, постъпила с вх. № МИ-15-

293/22.03.2024 г. чрез Общинска избирателна комисия до 

Централната избирателна комисия. Това е жалба против Решение № 

167-МИ на ОИК – Кубрат. 

Предлагам да се запознаете и след работна почивка да 

обсъдим и приемем съответното решение по тази жалба. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Стоянова, 

заповядайте. 
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ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, в днешната ми папка с вх. № 

МИ-15-286 са документи от ОИК – Плевен. Това е писмо, към което 

е приложена жалба срещу тяхно Решение № 265-МИ от 20 март. 

Накратко ще ви запозная с хронологията на събитията, 

защото смятам да предложа на Комисията преписката да остане за 

сведение и да е обсъдена в протокола. 

Жалбата е от         Г.                 П., който е общински съветник 

в Общински съвет Плевен, на когото с решение на ОИК – Плевен, са 

прекратени правомощията. Господин П. е обжалвал пред 

Административен съд – Плевен, въпросното решение, тоест 

процесът се намира в съдебна фаза. 

Административен съд – Плевен, се е произнесъл с решение 

по същество, с което отменя решението на Общинската избирателна 

комисия и постановява доста подробни мотиви по отношение на 

това, като счита, че решението е незаконосъобразно по посочените 

аргументи.  

ОИК – Плевен, на свое заседание взима решение да депозира 

касационната жалба пред Върховен административен съд по 

постановеното от Административен съд – Плевен, решение и това е 

Решение № 265-МИ, което вече ви споменах. 

Писмото, което господин П. е изпратил до Централната 

избирателна комисия, описва цялата хронология. Излага аргументи 

по същество и в последното си изречение на писмото пише, че моли 

за компетентното становище на ЦИК по Решение № 265-МИ на ОИК 

– Плевен. 

Решението на ОИК – Плевен, не е по отношение на вече 

висящо производство в съда, тъй като е взето решение да се 

депозира касационна жалба – както знаете, общинските избирателни 

комисии са колективни органи и тези им решения трябва да бъдат 

обективирани в нарочни актове. В този случай, първо, че актът е 

законосъобразен, тъй като е взет от съответния орган с 

необходимото мнозинство, облечени в съответната форма и второ, 

че господин     П.      не би могъл да оспорва такъв акт, тъй като той 
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по съществото си е част от процедура, която вече е започнала пред 

друг орган. Централната избирателна комисия няма нито 

правомощия, нито ангажимент да изземва и да решава по същество 

спора. Само ви запознавам с преписката, като предлагам тя да остане 

за сведение в Централната избирателна комисия и да изчакаме 

решението на Върховния административен съд, който, съм убедена, 

че ще се произнесе, след като бъде насрочено делото, тъй като то 

още е на етап насрочване – изискват се становища по касационните 

жалби. 

Ако имате друго предложение, съм готова да се съобразя с 

решението на ЦИК, но за мен няма нито основание, нито повод да 

излизаме с нарочен акт. Централната избирателна комисия не може 

да се намесва в работата на съдебните органи, а ОИК – Плевен, 

законосъобразно следва процедурата и се опитва да обоснове защита 

на решенията си, както предполага и предпоставя законът. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания, или друго предложение, различно от това на 

докладчика? Няма. 

 

Продължаваме с точка шеста от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпил е отчет от IT 

експерта      Г.     Б. с вх. № ЧМИ-23-5/26.03.2024 г. относно 

извършените дейности в изпълнение на Договор № 2 във връзка с 

новите и частични избори, произведени на 10 март и е в изпълнение 

на т. 4.4. от договора. Докладвам го за запознаване и за обсъждане 

при приемане на работата по договора. 

Постъпило е писмо от Софийска районна прокуратура с вх. 

№ НС-09-16/14.03.2024 г. относно извършване на проверка на 

симкарти от устройствата за видеонаблюдение от изборите за 

народни представители на 2 април 2023 г. От прокуратурата молим 
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да им предоставим заверени копия на кореспонденцията, с която 

разполагаме, във връзка с тези симкарти.  

Предлагам да изпратим писмо до Софийска градска 

прокуратура, с което да им предоставим исканите документи. 

Проектът на писмо е в моя папка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания по предложението. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви писмо 

с вх. № ЦИК-00-104/22.03.2024 г. от ПП „Има такъв народ“, с което 

ни уведомяват, че променят лицето за контакт с партията и посочват 

трите имена и телефонния номер на новото лице за контакт. 

Тъй като беше постъпило по електронна поща писмото, само 

с подател ПП ИТН, се свързах по телефона с представляващия към 

момента лицето за контакт на партията и след това беше изпратено 

писмо с вх. № ЦИК-00-104-1/25.03.2024 г., с което е изпратено 

заявление от представляващия ИТН Тошко Йорданов, и приложено 

пълномощно към заявлението, с което той е упълномощен да 

представлява партията – пълномощното е нотариално заверено от 

председателя на партията, с което ни заявяват имената на лицето за 

контакт с посочен телефон, поради което ви предлагам да вземем 

решение да бъде отразена тази промяна в регистрите, които води 

Централната избирателна комисия, както и в публичните регистри 

на ЦИК. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля да гласуваме. 
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 Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Следващият ми доклад е писмо с вх. № 

МИ-08-9-3/25.03.2024 г. От Административен съд – Добрич, ни се 

изпраща заключение по съдебно-счетоводна експертиза по адм. дело 

№ 195/2023 г. Делото е насрочено за 2 април, така че ще предоставя 

на звено „Правна дейност“ да се запознае с експертизата, да 

информира ЦИК и да направи предложение за това какво да бъде 

становището на Централната избирателна комисия по тази 

експертиза. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Солакова, 

заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с вх. № ЦИК-09-

96/26.03.2024 г. докладна записка с предложение за закупуване на 

офис-оборудване. Докладвам ви за запознаване. 

Докладвам ви вх. № МИ-15-296/25.03.2024 г. и вх. № МИ-15-

296-1/26.03.2024 г. от ОИК – Банско. Те ни информираха вчера като 

ни изпратиха писмо от Административен съд – Благоевград, което са 

получили, с приложено решение на АС – Благоевград, по адм. дело 

№ 01059/2023 г. и Решение на Върховния административен съд по 

адм. дело № 1503/2024 г.  

С влязлото в сила решение настъпва промяна по отношение 

на преброените и удостоверени в протоколите на СИК съответно на 

ОИК преференции в кандидатската  листа  на ПП ГЕРБ. Въз основа 

на влязлото в сила решение Общинската избирателна комисия е 

задължена да измени своето Решение № 130 от 30 октомври 2023 г., 

с което обявява резултатите, получените мандати по партии и 

коалиции, както и обявява за избрани общинските съветници в 

Общински съвет Банско.  
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С Решение № 141-МИ/26.03.2024 г. Общинската избирателна 

комисия днес в изпълнение на влязлото в сила съдебно решение е 

изменила Решение № 130 в частта по Раздел пет и Раздел шест, като 

от списък Б лице е включено в списък А, съответно същият е обявен 

за избран общински съветник, а общинският съветник, който е бил 

обявен за избран с Решение № 130 извън брой мандати, спечелени от 

ПП ГЕРБ, отпада от състава с решението, което е отменено в тази му 

част, а на същия Общинската избирателна комисия е анулирала 

издаденото удостоверение. 

Предлагам ви да изпратим писмо до „Информационно 

обслужване“ АД с указание за отразяване на настъпилите промени 

по състава на общинския съвет съгласно приетото ново решение на 

Общинската избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с докладна записка с вх. № 

ЦИК-09-98/26.03.2024 г. има предложение за извършване на 

промяна по бюджета на Централната избирателна комисия с оглед 

на одобрените за изплащане и изплатени средства за заседания и 

дежурства на общинските избирателни комисии през месеците 

февруари  и март. Следва да се коригира в общ размер 140 563,00 лв. 

Предлагам да одобрим корекцията по бюджета и да упълномощим 

председателя да извърши корекцията, за която да уведомим 

министъра на финансите. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: С вх. № ЦИК-04-92/01.12.2023 г. сме 

получили писмо от министъра на финансите с указание за 

представяне на информация като годишен доклад за състоянието на 

системите за финансово управление и контрол с утвърден 

Въпросник. Попълненият Въпросник съгласно резолюция на 

Централната избирателна комисия следваше да се представи в срок 

15 дни преди изтичане на крайния срок пред Централната 

избирателна комисия за одобрение. 

С докладна записка вх. № ЦИК-09-93/25.03.2024 г. е 

представен проект на доклад за одобрение, както и попълнен 

Въпросник. Докладвам ви го за запознаване с оглед на това, че 

следва да се приведе в съответствие този доклад с Въпросника и 

съответните раздели в структурата на Въпросника и за обсъждане на 

работна група. 

Колеги, с вх. № МИ-04-02-19/18.03.2024 г. сме получили 

писмо от ОД на МВР – Пловдив, с искане за предоставяне на 

информация за лице, за което сме подали сигнал, че има данни да е 

гласувало повече от един път в изборите за общински съветници и за 

кметове на 29 октомври. Освен това в писмото има искане да се 

предостави материал от видеоизлъчването в изборния ден. В тази 

връзка сме поискали от „Информационно обслужване“ АД да ни 

предостави на технически носител записа от видеоизлъчването в 

изборния ден при преброяване на бюлетините и определяне на 

резултатите в двете секционни избирателни комисии, за които сме 

подали сигнала. Получили сме с вх. № МИ-00-37 от 21 март 

технически носител с видеозапис за двете секции.  

Във вътрешната мрежа има проект на писмо до ОД на МВР с 

уточнението, че в Централната избирателна комисия няма данни за 
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часа на гласуване на лицето, за което сме изпратили сигнала, но 

изпращаме искания видеоматериал от двете секции. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, докладна записка с вх. № 

ЦИК-09-97 – предлагам ви за последващо одобрение изпращането на 

необходимите документи до Българската народна банка с образци на 

подписи на председател и зам.-председатели на Централната 

избирателна комисия, както и пълномощно от председателя с изх. № 

ЦИК-00-107/25.03.2024 г. – писмото е във вътрешната мрежа. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с писмо с вх. № ЧМИ-15-

12/22.03.2024 г. сме получили материали от ОИК – Враца, във 

връзка с предадените изборни книжа и материали от частичните и 

новите избори на 10 март. 

Докладвам ви го за сведение и предлагам да се приобщи към 

получените материали от Общинската избирателна комисия. 

Във вътрешната мрежа в папка с моите инициали предлагам 

да изпратим писмо до Районна прокуратура – Габрово, и две писма 

до Районна прокуратура – Добрич, във връзка с получения в 
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Централната избирателна комисия списък на гласувалите в 

нарушение в изборите за общински съветници и за кметове – тези 

лица, за които има данни, че нямат избирателни права. 

Предлагам да гласуваме писмата анблок. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, във вътрешната мрежа има 

обобщена справка за получените отговори от членовете на 

секционните избирателни комисии № 440 и № 441 в село Вокил, 

община Дулово, област Силистра на поставените от нас въпроси във 

връзка с необходимостта от изясняване на ситуацията с постъпилите 

в ЦИК данни за гласуване повече от един път в изборите за кметове 

на 5 ноември. От 18 лица, получили сме отговори от 12, като по-

проблемната секция, която ни беше – № 440, с едно изключение от 

всички членове на секционната избирателна комисия, ни 

информират, че са допуснали грешка и не са попълнили имената на 

придружителите във формуляра-списък за допълнително вписване 

на придружители съгласно Приложение № 79-МИ от изборните 

книжа.  

В едно от писмата се съдържат данни за всички лица, които 

са били придружители. Посочили са включително на кои избиратели 

са били придружители – вх. № МИ-22-48/14.03.2024 г. Всъщност 

това писмо е общо от няколко души от секционната избирателна 

комисия. Явно са се събрали и са ни написали един и същи отговор, 

подписан поотделно от тях, че 5 лица са били придружители на 

6 други избиратели, за които ние имаме данните от списъка, 

предоставен ни от ГД ГРАО за извършване на проверка за гласуване 
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повече от един път. В едно съм сигурна, че тези членове на 

секционната избирателна комисия, както бях на мнение, че те повече 

не следва да бъдат назначавани за членове на секционна избирателна 

комисия, сега с оглед на получените отговори считам, че ще 

запомнят много добре правилото за вписване в специалния 

формуляр на тези избиратели и няма да ги вписват в допълнителната 

страница на избирателния списък, каквато грешка са допуснали. 

В секция № 441 няма придружители. И за двете секции 

предлагам на работна група допълнително да обсъдим необходими 

ли са и какви допълнителни действия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, прекъсвам 

заседанието за 20 минути. 

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия. Тринадесет 

членове сме в залата – имаме кворум. 

Продължаваме с доклади в точка шеста: Доклади по 

административни преписки. 

Господин Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, в моя папка има писмо, 

адресирано до господин          К., от когото получаваме поредното 

писмо. Предлагам да му отговорим, за да прекратим 

кореспонденцията. С писмото той ни пита какъв е изборният 

календар. Отговорил съм му, че 2024 г. са изборите за Европейски 

парламента, през 2026 г. – избори за президент и вицепрезидент; 

през 2027 г. – за народни представители, както и за общински 

съветници. Също и, че предсрочните избори се насрочват от 

президента два месеца преди произвеждането им. Най-важното 

изречение – защо ни пита за това? Защото предлага да оборудва 

секционните комисии с различни артикули, които те произвеждат. 

Последното изречение е: отговорността за оборудване на 
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помещенията, в които работят секционните комисии, е на 

Министерският съвет и органите на местната власт, тоест ние не 

бива да сме адресати. Докладвам за сведение. Предполагам, че 

следващия път, когато получим ново подканяне, ще бъде отново за 

сведение.  

Следващият ми доклад е с вх. № ЦИК-07-103-2 – също за 

сведение. Това е напомняне от Международна публична 

администрация за графика на семинарите, които произвеждат. Те ще 

бъдат на 29 април и 3 май в Дубай и 9 септември в Лондон – за 

сведение. 

Следващият ми доклад е с вх. ЦИК-07-16-4, както и 

предхождащата с вх. № ЦИК-07-16-3. Европейската мрежа за 

сътрудничество в областта на изборите ни е изпратила дневния ред 

на заседанието, което ще се състои на 19 април. Може да го 

погледнете. Много насърчават присъствието. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

докладваната преписка от господин Димитров ще се обсъди в 

работна група. 

Госпожо Ганчева, заповядайте в тази точка. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви постъпила 

преписка от ОД на МВР – Пловдив, с поставени въпроси във връзка 

с разпоредена проверка. Писмото е с вх. № МИ-04-02-

18/11.03.2024 г.  

Предлагам да отговорим на главния инспектор съобразно 

проекта на писмо, което е във вътрешната мрежа.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 
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ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви постъпила 

преписка, която е именувана „заявление за достъп до информация“, 

от госпожа     Т.            Ц. с посочен адрес за кореспонденция на 

заявителя и телефон. Госпожа Цанкова желае да й бъде предоставена 

според нея обществена информация относно броя на регистрираните 

гласоподаватели по секции, на базата на които е решено дали 

секцията да има машина за гласуване – не крайният брой (пояснява в 

скоби) за парламентарните избори през месец юли 2021 г., месец 

ноември 2021 г., месец октомври 2022 г. и април 2023 г. Посочва, че 

е открила информацията на страницата на ЦИК относно брой 

избиратели в предварителните списъци за гласуване в изборите за 

народни представители за тези избори и ни посочва страницата с 

данните от нашата официална интернет страница в съответния 

раздел. Посочва, че данните не съдържат информация за всички 

секции в страната и би искала да знае защо има липсващи секции. 

Колеги, докладвам ви го за запознаване и ще върна доклада 

на друго заседание за преценка, след като всички се запознаем, дали 

във връзка с поставения въпрос от госпожата, в който всъщност се 

обективира законова разпоредба, и публикуваните данни при 

условията на публичност и прозрачност на нашата страница, 

заявлението следва да бъде разгледано по Закона за достъп до 

обществена информация, или да върнем отговор на госпожата. Към 

момента го докладвам за запознаване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожа Гергана 

Стоянова. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви работата на 

комисията за разглеждане и оценка на постъпилите оферти във 

връзка с публикуване на обява за събиране на оферти с предмет: 

„Предоставяне на преводачески услуги за нуждите на Централната 

избирателна комисия“, която работа на комисията, определена със 

решение на ЦИК, е отразена в протокол, който е качен в моя папка 

от днешна дата „обществена поръчка“. 
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Комисията отвори подадените оферти през ЦАИС, установи, 

че същите са декриптирани и на свой ред бяха декриптирани от 

председателя на комисията. 

 След като се запозна със съдържанието на представените 

документи в съответствие с изискванията за лични качества и 

представените други документи – заявления и технически 

предложения, комисията констатира, че в един от документите на 

единия от участниците не е налична пълната информация в 

съответствие с изискванията, поставени в обявената документация, 

поради което на този участник беше изпратено искане за попълване 

на информацията по съответния ред съобразно разпоредбата на 

чл. 97, ал. 5 от Правилника за приложение на Закона за 

обществените поръчки.  

Изисканата информация беше предоставена в срок, 

подкрепена със съответните документи, поради което беше приета 

от комисията и участникът беше допуснат заедно с останалите трима 

участника, които са подали документи, до разглеждане на ценовите 

предложения. 

След преглед и съпоставка на ценовите предложения беше 

констатирано, че във всяко едно от тях е налице 20% благоприятност 

на предложеното ценово предложение по отношение на различни 

параметри от ценовото предложение съответно в изпълнение на 

чл. 72, ал. 1, т. 1 от Закона за обществените поръчки и бяха 

изпратени искания до всеки един от участниците за представяне на 

обосновка на съответните предложения, които са с този размер на 

благоприятност. В указания и предвиден от закона срок всички от 

участниците представиха обосновки на ценовите си предложения, 

които бяха разгледани от комисията и приети.  

След приемането им комисията извърши класиране на така 

представените ценови предложения от четиримата участника 

съобразно методиката, одобрена с документацията за обявяване на 

обществената поръчка, в резултат на което бяха класирани 
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участниците според получените брой точки по метода на изчисление 

на класирането им. 

 На първо място се класира участникът с най-висок брой 

точки, съответстващ на критерия „икономически най-изгодна ценова 

оферта“. Класирането е отразено в протокола от работата на 

комисията. 

В резултат на тази работа комисията предлага на Централната 

избирателна комисия да приеме работата на комисията, да определи 

за изпълнител и да се сключи договор за изпълнение на тези 

дейности с класирания на първо място участник в процедурата. Това 

е предложението на комисията. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по предложението на докладчика. Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова3 Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Като продължение на този доклад, 

свързан с него, предлагам проект  на решение за определяне на 

изпълнител по обществена поръчка с предмет: Предоставяне на 

преводачески услуги за нуждите на Централната избирателна 

комисия“, в който проект са изложени основанията. 

 На база току-що приетата работа на комисията предлагам да 

се вземе решение, с което Централната избирателна комисия да 

обяви класирането на участниците по обществената поръчка и да 

определи за изпълнител на обществената поръчка класирания на 

първо място участник, на който да бъде възложено изпълнението на 

дейностите по обществената поръчка, както и да бъде упълномощен 

председателят на Централната избирателна комисия да подпише с 

определения за изпълнител участник договор за изпълнение на 

предмета на обществената поръчка. Протоколът от работата на 
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комисията да бъде публикуван в регистъра на обществените поръчки 

„Профил на купувача“ и да се изпрати на участниците. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по проекта 

на решение моля за изказване. Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова3 Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Решението е № 3035/26.03.2024 г. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви постъпило в 

Централната избирателна комисия писмо, именувано сигнал, с вх. № 

МИ-22-52/22.03.2024 г. от господин Л., с който същият ни 

осведомява, че на 26 февруари е издадено решение на Комисията за 

противодействие на корупцията, с което е установен конфликт на 

интереси по отношение на кмета на община Вълчедръм. В същото 

това писмо-сигнал е посочено обстоятелството по повод връчването 

на това решение на Общинската избирателна комисия.  

С това писмо желае да дадем указания на Общинската 

избирателна комисия какво следва да предприеме по-нататък и как 

да обърнем внимание за получаването своевременно на 

документите. Изисква се Централната избирателна комисия да 

направи справка дали това решение на Комисията за 

противодействие на корупцията е влязло в сила.  

Предлагам това писмо да остане за сведение, тъй като 

Централната избирателна комисия със свое Решение № 2909-МИ от 

16 ноември 2023 г. най-подробно е разписала своите указания и 

принципно решение по разпоредбите на закона относно 

пълномощията в тези случаи на Общинската избирателна комисия – 

докладвам за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Матева, 

заповядайте. 
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РОСИЦА  МАТЕВА: Колеги, докладвам ви проект на писмо, 

което обсъдихме в работна група. Намира се във вътрешната мрежа 

в моя папка, подпапка „проверки-лица“ с проектен номер 9270. 

Предлагам да го изпратим, за да получим своевременно 

отговор в срока, който сме посочили в проекта. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания и предложения по текста?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова3 Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Колеги, връщаме се в точка пета от дневния ред. 

Госпожо Ганчева, заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, връщам на доклад преписка 

по постъпила жалба, която беше обсъдена и в работен порядък, с вх. 

№ МИ-15-293/22.03.2024 г., относно оспорваното Решение № 167-

МИ на ОИК – Кубрат. С оспорваното решение накратко ОИК е 

оставила постъпил сигнал от посочено лице без разглеждане поради 

липса на компетентност. 

В сигнала се цитират правни разпоредби от съответните 

закони и по същество са поставени въпроси относно несъвместимост 

на общински съветник, в случая председателят на Общински съвет 

Кубрат, както и дали е задължен председателят, който е 

същевременно учител, да излезе в платен отпуск. Общинската 

избирателна комисия подробно, както е видно и от мотивите на 

оспореното решение, е анализирала и разгледала относимите правни 

норми, за да се произнесе по компетентност, но изрично сочи в 

диспозитива на решението, че оставя сигнала без разглеждане 

поради липса на компетентност. Както и друг път, Централната 

избирателна комисия в свое решение е указвала, че общинските 

избирателни комисии имат ясно очертани от изборното 
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законодателство правомощия в областта на прекратяване 

пълномощията на избрани общински съветници и кметове, свързани 

с установяването на несъвместимост или конфликт на интереси и 

действат в условията на обвързана компетентност при 

постановяване на актове за прекратяване правомощия. В този 

случай, както е видно от мотивите на решението на ОИК – Кубрат, 

ОИК е постановила едно неправилно решение с оглед диспозитива 

на решението, който не съответства на мотивите.  

В конкретния случай тя е трябвало да изследва по отношение 

на председателя на Общинския съвет, който е същевременно и 

учител, следва ли да излезе в платен годишен отпуск, или за него са 

налице обстоятелства, които водят до несъвместимост. От анализа, 

който самата тя е направила, на правните разпоредби, се установява, 

че законът дава възможност учител, който е председател на 

Общински съвет да излезе или да не излезе в платен годишен 

отпуск, но не му вменява задължение за това поради диспозитивния 

характер на конкретната правна норма. Установява се също, че не са 

налице основания за прекратяване на правомощията или откриване 

на производство за установяване на несъвместимост на Общинския 

съвет, в случая председателя на Общински съвет Кубрат. 

С тези мотиви, които обсъдихме на работно, ви предлагам 

проект на решение, с което да отменим решението на ОИК – Кубрат, 

както и да върнем с указания за произнасяне съобразно мотивите на 

решението. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Решението е № 3036-МИ/26.03.2024 г. 
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Прекъсвам заседанието на Централната избирателна комисия. 

Колеги, ще продължим в 15,00 ч. 

 

 (След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия – девет членове 

сме в залата. 

Продължаваме с доклади в точка шеста: Доклади по 

административни преписки. 

Госпожо Ганчева, заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви писмо, в 

което Централната избирателна комисия е в копие, до зам.-районен 

прокурор на Районна прокуратура – Варна, от областния управител 

на Областен административен център Варна – ние сме в копие, по 

повод наше писмо с изх. № НС-05-1-07-03, с което сме препратили 

на областния управител на Варна писмо за предприемане на 

необходими действия. Докладвам го за сведение. Към момента 

Централната избирателна комисия няма нужда да предприема 

действия. 

Докладвам вх. № ПВР/НС-23-2/25.03.2024 г. Комисията за 

защита на личните данни (КЗЛД) относно жалба за злоупотреба с 

лични данни в изборния процес ни иска данни на лицето, 

удостоверило, че подписите на избирателите са положени пред него 

с посочена преписка. 

Моля да гласуваме отговор, който е във вътрешната мрежа, с 

което да отговорим и предоставим необходимото на Комисията. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания по предложението? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 
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Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, в тази точка ви докладвам 

призовка по адм. дело № 9540/2023 г. с вх. № ЦИК-00-317-

3/26.03.2024 г. С призовката се информира ЦИК, че има насрочено 

съдебно заседание по делото на 18 юни 2024 г. – за сведение. 

Докладвам ви и писмо с вх. № МИ-00-42/26.03.2024 г. от 

„Информационно обслужване“ АД във връзка с наше писмо с изх. № 

МИ-00-36, с което указваме на „Информационно обслужване“ АД 

къде да бъдат разположени протоколите и резултатите как да бъдат 

отразени на интернет страницата на ЦИК от повторното преброяване 

на резултатите в три секции от ОИК – Омуртаг, въз основа на 

съдебно решение – за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Георгиева, 

заповядайте. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, с вх. № МИ-14-

10/26.03.2024 г. сме получили от кмета на община Банско искане за 

разрешение за достъп до запечатано помещение, в което се 

съхраняват изборни книжа и материали от 2014 г. до 2023 г., във 

връзка с извършване на експертиза и предаване на „Държавен 

архив“ на изборните книжа и материали с изтекъл срок на 

съхранение. 

Предлагам ви писмо, което изпращаме в тези случаи, с което 

да уведомим кмета на община Банско, че достъпът до запечатани 

помещения, в които се съхраняват изборни книжа, с цел тяхното 

предаване на отдел „Държавен архив“ и унищожаване на неценни 

документи се осъществява по реда на наше Решение № 1750 от 10 

март със заповед на кмета на общината без да е необходимо изрично 

разрешение от ЦИК. 

Моля да го погледнете, и ако нямате възражения, да го 

гласуваме. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания по това предложение? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Господин Георгиев, заповядайте в точка шеста. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Благодаря. Докладвам най-напред 

четири протокола с вх. №№ МИ-00-38; МИ-00-39; МИ-00-40 и МИ-

00-41 от 21 март, свързани с предаване на устройствата за 

видеонаблюдение по време на втория тур на произведените 

съответни избори. Докладвам ви за сведение. 

Докладвам още едно писмо от министъра на електронното 

управление във връзка със съхраняването на видеоархива от 

последните парламентарни избори след съответната дата – писмото 

е с вх. № НС-04-4/25.03.2024 г. – докладвам за запознаване. 

Накратко казано, министърът все още не може да намери основание 

да участва в съхраняването след съответната дата, спомената вече в 

няколко писма. 

Докладвам писмо с вх. № ЦИК-11-18 от 25 март 2024 г. 

Писмото е от господин       Д.            М., озаглавено „жалба“. 

Накратко, писмото е свързано с продължаване на използване на, 

както той се изразява, огромните черни паравани от времето, пак 

цитирам, „когато се гласуваше с цветни картончета и нямаше 

съвременните електронни устройства“. 

В тази връзка ни препоръчва да се премине към замяната им 

със съответни малки катедри – последното беше цитат от писмото. 

Докладвам писмото за сведение. 

Накрая в тази точка, предлагам в подпапка „разяснителна 

кампания“ в папката с мои инициали, има кратък текст на 

предложение за съобщение във връзка с откритата процедура за 

възлагане на обществена поръчка с предмет: Изготвяне на аудио и 
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аудио-визуални произведения. Предлагам да публикуваме такова 

съобщение на страницата на Централната избирателна комисия след 

евентуални корекции. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Предлагам да не се 

публикува на страницата на ЦИК, а да се изпрати като 

прессъобщение и във фейсбук страницата на ЦИК да бъде 

публикувано. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, други 

изказвания и предложения има ли? 

Това съобщение да се изпрати като прессъобщение към 

средствата за масово осведомяване и във фейсбук страницата на 

Централната избирателна комисия. 

Колеги, подлагам на гласуване направеното предложение. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – 5 (Георги Баханов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Севинч Солакова). 

Това предложение не събра необходимото мнозинство. 

Господин Ципов, заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, връщам на доклад вх. № НС-

04-02-11/20.03.2024 г. – писмо от ОД на МВР – Елхово, за 

предоставяне на информация, което изпратихме на „Информационно 

обслужване“ АД.  

Докладвам ви и вх. № НС-00-8/21.03.2024 г. – писмото от 

„Информационно обслужване“ АД с предоставената от тях 

информация.  

В моя папка от днес ще видите проект на писмо до ОД на 

МВР – Ямбол, с което им предоставяме исканата информация. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по проекта 

на писмо има ли изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Докладвам ви вх. № МИ-04-02-

20/25.03.2024 г. – писмо от РУ на МВР – Сандански, във връзка с 

разследване по досъдебно производство. Искат да им предоставим 

информация дали едно лице е било кмет на село Струмяни, община 

Струмяни към датата 2 септември 2022 г. 

В моя папка от днес ще видите проект на писмо до кмета на 

община Струмяни, област Благоевград с копие до РУ на МВР – 

Сандански, за да бъде предоставена исканата информация. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – 1 (Георги Баханов). 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Докладвам ви вх. № МИ-07-

7/26.03.2024 г. – получена по електронната поща жалба до ЦИК 

срещу Решение № 1140-МИ от 21 март на ОИК – Столична. 

Жалбата е от Д.      Н.          срещу това решение. Получена е 

по имейл от Общинската избирателна комисия, която ни е 

препратила имейл от адвокат М. 

Колеги, обръщам ви внимание, че жалбата не е подписана, с 

оглед на което предлагам на вниманието ви проект на писмо до ОИК 

– Столична, с което връщаме преписката относно така постъпилата 
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жалба по имейл за комплектуване на преписката и изпращането й по 

надлежния ред. Писмото е в моя папка от днес. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

предложения по текста на писмо? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 1 (Любомир Георгиев). 

Господин Баханов, заповядайте. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, докладвам ви писмо 

с вх. № МИ-09-65/26.03.2024 г. от Софийска градска прокуратура, 

Следствен отдел. По досъдебно производство искат да им 

предоставим информация от проведените избори на 29 октомври 

2023 г. две лица с посочени три имена и ЕГН били ли са 

регистрирани като застъпници и ако да, към коя политическа 

партия? Да им предоставим документи, удостоверяващи горното. 

Подготвено е писмо до „Информационно обслужване“ АД за 

предоставяне на исканата информация и предоставянето й на ЦИК. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – 1 (Росица Матева). 

Госпожо Матева, заповядайте за отрицателен вот. 

РОСИЦА МАТЕВА: Гласувах против, тъй като считам, че 

справката за тази информация може да бъде направена в ЦИК от 

звено „Регистри“. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Стоянова, 

заповядайте. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

МИ-16-1. Доколкото мога да разбера от писмото, подателят изразява 

леки притеснения за отминалите избори, конкретно в община 

Върбица и смята, че ЦИК трябва да направи регламент кой има 

право да гласува с подвижни секции. 

Само за сведение ви докладвам, като уточнявам за протокола, 

че такова, условно го наричам регламент, всъщност решение 

Централната избирателна комисия издава във връзка с всички 

избори, които се произвеждат, а по отношение на изминалите вече 

местни избори през 2023 г. – това е Решение № 2599 от 5 октомври 

2023 г., така че притесненията на господин Герджиков се дължат 

вероятно на липса на информация, която може да бъде намерена на 

сайта на Централната избирателна комисия. 

Другото, което искам да ви докладвам, е писмо с вх. № МИ-

05-2 от областния управител на област Пазарджик, в което, във 

връзка с това, кметът на община Панагюрище е издал заповед на 

основание чл. 99б във връзка с чл. 405а от Изборния кодекс по повод 

насрочени нови избори в общината за назначаване на комисия, която 

да извърши проверка по Закона за гражданската регистрация.  

В писмото си областният управител моли за указание с оглед 

срока по чл. 99б от Закона за гражданската регистрация дали 

областният управител следва да извършва тази проверка, или тази 

заповед се явява преждевременна и чака указания от ЦИК. 

Тъй като, считам, че Централната избирателна комисия няма 

правомощия да дава указания по Закона за гражданската 

регистрация, процедурата, която те коментират, свързана с чл. 405а 

от Изборния кодекс, е много ясно разписана в закона. Сроковете там 

са изрично уточнени и са обвързани с датата на избора, а датата на 

избора е определена с указ на президента на републиката. 

Позовават се на срокове в нашата хронограма, които вече са 

несъотносими към казуса, и освен че са несъотносими към казуса, те 
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са рестриктивни и касаят оперативната работа на Централната 

избирателна комисия. В този смисъл считам, че ние изобщо нямаме 

преценка в конкретния случай.  

Ако прецените, мога да ви предложа писмо, с което да 

отговорим на областния управител, но предложението ми е да остане 

за сведение. Пак казвам, ако комисията прецени, че е необходим 

нарочен отговор, ще ви предложа проект на писмо. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Има ли друго предложение? Няма. Остава за сведение. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Имам още една преписка – докладна 

записка с вх. № ЦИК-09-100, намира се в моя днешна папка.  

Докладната записка е във връзка с приключилата вече 

процедура по провеждане на процедура за назначаване на 

юрисконсулт в Централната избирателна комисия. Докладвала съм 

работата на комисията и тя бе приета в предходно заседание. 

В докладната записка се уточнява, че определените 

класирани лица са уведомили, че могат да постъпят на работа на 

1 април 2024 г. и се предлагат за съгласуване и одобрение трудови 

договори. 

Моля да ги погледнете и ако нямате бележки, да ги съгласува 

Комисията, за да може председателят на Централната избирателна 

комисия въз основа на възложеното му с Правилника за работата и 

дейността на ЦИК – чл. 6, т. 12, да сключи договорите с класираните 

лица. Проектите се намират в тази папка – вх. № ЦИК-09-100. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ  КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 
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ЕЛКА СТОЯНОВА: Последно, докладвам вх. № ЦИК-07-1-3, 

което е преписка, свързана с доклад на колегата Димитров – за 

сведение, за да бъде приложена към досието, което вече е 

докладвано от колегата Димитров. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Стойчева, 

заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № МР-06-2/22.03.2024 г. 

е постъпило запитване от кмета на община Божурище във връзка с 

предложение на група общински съветници за произвеждане на 

местен референдум. Иска се Централната избирателна комисия да 

изрази становище дали е целесъобразно и законосъобразно 

провеждането му в един и същи ден с изборите за Европейски 

парламент. 

Предлагам да отговорим, че Законът за пряко участие на 

гражданите в държавната власт и местното самоуправление 

предоставя изцяло в компетентност на органите на местното 

самоуправление или на съответните органи на района или 

кметството решението за определяне датата на референдума. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по предложенията. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВ: С вх. № МИ-15-7-11/25.03.2024 г. сме 

получили решение на ОИК – Етрополе, относно прекратяване 

пълномощията на общински съветник и обявяване на следващия в 

листата за избран от квотата на съответната коалиция – за сведение 

и приобщаване към класьора в деловодството с решения на 

общински избирателни комисии. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги в тази точка 

ви докладвам вх. № ЧМИ-01-25/26.03.2024 г. Получили сме препис 

от Указ № 82 от 25 март на президента на републиката, с който е 

насрочен частичен избор за кмет на кметство Богданов дол, община 

Перник, на 23 юни. Докладвам го за сведение и ще бъде 

публикувано на страницата на Централната избирателна комисия. 

Колеги, имате ли други доклади? Няма. 

Поради изчерпване на дневния ред закривам заседанието на 

Централната избирателна комисия и насрочвам следващото за 

четвъртък, 28 март 2024 г., от 10,30 ч. Благодаря. 

 

(Закрито в 16,30 ч.) 
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